

爾灣大公園靈糧堂

Irvine Bread of Life Great Park Church

成立 Started: 2009 年 1 月

地點 Location: Irvine, CA

主任牧師 Senior Pastor:

張玉明牧師 Rev. Joseph Chang

網址: www.bolgpc.org

簡要介紹:

位於南加的大公園靈糧堂是張玉明牧師在師母張李少鳳牧師得到神的異象與託付之下，開始建立的教會。他們在穩定中成長，又使用培訓課程，訓練組長使用「永恆的福音」（一本關於如何傳福音和帶領人們歸向耶穌基督的書）帶人信主，從開始週五中英文小組聚會，到現在主日有國、台、英語的崇拜及週五的國、台、英語的小組，在社區外展及服務方面，有烹飪班、媽媽成長班、及英文班。他們又成立靈糧神學院北美分院，把教室帶到需要工人的各個工場，把神學教育帶到各城各鄉各個需要的地方。除了本地的福音工作，他們對台灣有很大的負擔，每年組織多支英語短宣隊赴台教青少年及兒童的暑期英語營，並

向他們傳福音。他們也關懷台灣監獄的失喪靈魂，並透過敬拜與見證分享，將福音帶給他們，使他們經歷神的愛和恩典。求神使用他們成為傳福音的教會，不但在橙縣為主得人，同時能夠放眼世界，將福音傳到地極。

Brief Introduction:

Bread of Life Great Park Church, in Irvine, Southern California, was started in 2009 from Rev. Joseph Chang's wife Pastor Esther Chang in receiving vision and calling from God to build a church. They have been growing steadily, starting from a Friday Chinese-English bilingual small cell group to the current Mandarin, Taiwanese, and English Sunday services and cell groups. They hold classes to train cell group leaders utilizing "The Eternal Gospel" (a book on how to preach the gospel and to lead people to Jesus Christ) to bring people to the Lord. They also hold cooking classes, English classes and parenting classes to serve the community. They also established the North American branch of the Bread of Life Theological Seminary.

Bread of Life Great Park Church has great passion to preach the gospel to Taiwan. The church continued to organize English-speaking mission teams to teach in Taiwan's Youth and children

English camps and preach the gospel there. They also cared for the lost souls in Taiwan's prisons, and through worship and testimony sharing, they brought the gospel to them so that they could experience God's love and grace. May God use them as a church preaching the gospel, not only in Orange County, but also to all countries around the world.

代禱事項:

1. 請為身體正在病痛當中的弟兄姐妹代禱，求聖靈賜給他們喜樂的心和力量，也求神親自醫治拯救，讓他們經歷神醫治的大能。
2. 請為年輕的弟兄姐妹禱告，求神賜福他們的學業、工作和交友，都有神的恩典和帶領，也教導他們從年輕時就立志跟從主的道路。
3. 求主興起教會成為禱告的大能勇士，週三禱告會中也特別為肢體身體的病痛、或個人難處禱告，求主的恩膏充滿他們。
4. 新堂正在改建，求主保守整個過程平安順利，裝修費用充足無虞。
5. 求主為青少年預備合適的英文老師。

Prayer Items:

1. Please pray for the brothers and sisters in

sickness and in illness, ask the Holy Spirit to grant them joy and strength, and also ask God to heal them, so they could experience the power of God's healing.

2. Please pray for the younger brothers and sisters, ask God to bless them in their studies, work, and social life, ask for God's grace and guidance on their future direction and life road map.
3. Pray that the Lord will raise up the church to become a mighty warrior of prayer and healing. In the weekly prayer meeting, they pray for individuals who are in sickness and in difficulties, may the Holy Spirit anointing them and fill them to be the love channels of healing.
4. The church building is being renovated, please pray for the whole process to be safe and smooth, and sufficient funds for renovation cost.
5. Pray the Lord to prepare and provide suitable English teachers for youth ministry.